
PROTOKÓŁ Nr XXIX/2016

z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 15 grudnia 2016 r. od godziny 830 do 930 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego

w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,   

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska– Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki,

Mateusz Murach – podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAPO,

Magdalena Łusiak – Radca Prawny SAPO,

Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM w Wyrzysku,

Marek Charczun – Prezes PWiK w Wyrzysku.

Inni goście:

Barbara Piorunowska – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Wyrzyska,

prasa,

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
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6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) sprostowania  oczywistej  omyłki  w  uchwale  Nr  XII/103/2015  Rady  Miejskiej

w  Wyrzysku  z  dnia  28  października  2015  roku  w sprawie  ustalenia  stawek  dotacji

przedmiotowych dla zakładu budżetowego Samorządowej Administracji Mieszkaniowej

w Wyrzysku,

2) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.,

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Wyrzysk na lata 2016-2028,

4) uchylająca  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu

na realizację zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej

nr 1192P Wyrzysk-Glesno”,

5) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Pilskiemu

na realizację zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej

nr 1180P w m. Osiek n. Notecią, ul. Dworcowa”,

6) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty za świadczenia w przedszkolach,  dla  których

organem prowadzącym jest Gmina Wyrzysk,

7) trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych  przedszkoli,

innych form wychowania przedszkolnego oraz szkół prowadzonych na terenie Gminy

Wyrzysk przez osoby prawne inne niż  jednostki  samorządu terytorialnego lub osoby

fizyczne  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli  prawidłowości  pobrania  i  wykorzystywania

udzielonej dotacji,

8) uchwalenia  ,,Wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych

i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów

i Kanalizacji w Wyrzysku Sp. z o.o. na lata 2017-2019”,

9) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu w trybie bezprzetargowym na czas

nieoznaczony z dotychczasowymi najemcami nieruchomości,

10) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

11) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku                    

na I półrocze 2017 r.,

12) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

13) przyjęcia  planu pracy Komisji  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa Rady Miejskiej
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w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

14) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.

 8.  Informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

 9. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

            oraz odpowiedziach na te interpelacje.

      10. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      11. Wolne głosy i wnioski.

      12.  Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej  w Wyrzysku –

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  14

radnych, tj. 93,3 % ustawowego składu organu. 

Nieobecny radny, Pan Grzegorz Ozimina. 

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan

Roman Łuka. 

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy

do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Nie zgłoszono propozycji zmian do porządku obrad. 

O godzinie 8:35 na sale obrad przybył radny, Pan Grzegorz Ozimina. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 15 radnych przyjęła protokół z XXVIII
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sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 15 grudnia 2016 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie  międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na XXVIII sesji w dniu 15 grudnia 2016 r. stanowi

załącznik nr 2.

Ad. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1)   sprostowania  oczywistej  omyłki  w  uchwale  Nr  XII/103/2015  Rady  Miejskiej

w  Wyrzysku  z  dnia  28  października  2015  roku  w  sprawie  ustalenia  stawek  dotacji

przedmiotowych  dla  zakładu  budżetowego  Samorządowej  Administracji  Mieszkaniowej

w Wyrzysku,

Przewodniczący Rady powiedział, że materiały zostały przekazane i w związku z tym, że nie było

posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku poprosił o kilka słów wprowadzenia. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  tak  jak  przeczytał  Pan

Przewodniczący Rady projekt uchwały dotyczy sprostowania oczywistej  pomyłki. W treści tego

aktu w § 4 wskutek oczywistej omyłki błędnie wpisano kwotę 14,76 zł za utrzymanie miesięczne

1 m2 lokalu gminnego w nieruchomości nr 4 położonej w Rudzie zamiast 1,23 zł za utrzymanie

miesięczne 1 m2. Kwota 14,76 zł za utrzymanie 1 m2 jest bowiem kwotą roczną, a podzielona

na 12 miesięcy wynosi 1,23 zł za utrzymanie 1 m2 lokalu. Powyższa zmiana pozostaje bez żadnych

skutków finansowych w budżecie zakładu budżetowego oraz nie ma wpływu na globalny budżet

Gminy Wyrzysk za 2016 rok. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że była to uchwała z 2015 roku, a w projekcie

tej  uchwały  napisane  zostało  iż  proceduje  się  oczywistą  omyłkę  w  ten  sposób,  że  zwrot

w wysokości 14,76 zł zastępuje się zwrotem w wysokości 1,23 zł. W związku z tym radny zapytał,

czy w dalszej części uchwały był zapis który wskazywał, że dotyczyło to stawki miesięcznej?

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała,  że zostało to zapisane w tym

samym paragrafie.
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Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Dyskusji nie podjęto.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/222/2016 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

2) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.,

Głos  zabrał  Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rymer,  który  powiedział,  że  materiały  zostały

przekazane lecz prosi o kilka słów wprowadzenia.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odda głos Pani Skarbnik.

Pani  Grażyna  Urbanek  –  Skarbnik  Gminy powiedziała,  że  po  dokonaniu  analizy  planowanych

i  wykonanych  dochodów  oraz  planowanych  i  wykonanych  wydatków  zaproponowana  została

zmiana w dochodach i wydatkach. W związku z tym zaproponowano zmniejszenie planu dochodów

ogółem o  kwotę  593.628,00 zł  z  podziałem na  dochody bieżące  w kwocie  228.872,00 zł  oraz

majątkowe 364.810,00 zł.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o wydatki to proponuje się zmniejszenie ich

o  kwotę  241.888,00  zł,  w  tym  wydatków  bieżących  o  kwotę  214.191,00  zł  i  wydatków

majątkowych  o  kwotę  27.697,00  zł.  Takie  zmiany  spowodują  zwiększenie  deficytu  o  kwotę

351.794,00 zł, który sfinansowany zostanie wolnymi środkami. Kontynuując Pani Skarbnik dodała,

że w związku z tymi zmianami dokonuje się zmiany w załączniku nr 4 dotyczącym uwidocznienia

przychodów i rozchodów oraz deficytu.  Ponadto zmiana następuje w załączniku 5 dotacyjnym,

w którym zapisane są udzielane dotacje z budżetu gminy dla innych jednostek sektora finansów

publicznych, a chodzi o dotacje udzielane z budżetu gminy dla Powiatu Pilskiego na chodniki,

gdzie jedna dotacja zostanie umniejszona, a druga zwiększona. Zmianie ulega również załącznik

dotyczący przychodów  i  kosztów  samorządowego  zakładu  budżetowego  na  2016  rok,  a  przez

pomyłkę został przesłany załącznik z listopada. Natomiast przed Sesją wszyscy Radni otrzymali

wersje  papierową  prawidłowego  załącznika,  a  zapisana  zmiana  została  zawarta  na  wniosek

Dyrektora Samorządowej Administracji Mieszkaniowej w związku z tym, że zakład wypracował

większe  przychody  i  należało  zwiększyć  koszty  zakładu  budżetowego,  a  dotyczyło  to  przede

wszystkim  otrzymanych  zwrotów  z  Powiatowego  Urzędu  Pracy  za  osoby  interwencyjne

zatrudnione  w ramach prac  robót  publicznych.  Kończąc  Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  w tym

załączniku nie wpisano numeru uchwały gdyż była ona podejmowana przez zmianami w budżecie.
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Natomiast ostatnia zmiana dotyczyła załącznika dotyczącego współdziałania między jednostkami

samorządu terytorialnego na 2016 rok gdzie zwiększono dochody i wydatki o kwotę 1.100,00 zł

z przeznaczeniem na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami

samorządu terytorialnego, dla leśnika.  

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Dyskusji nie podjęto.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/223/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

3)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej

Gminy Wyrzysk na lata 2016-2028,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odda głos Pani Skarbnik.

Pani  Grażyna  Urbanek  –  Skarbnik  Gminy powiedziała,  że  główne  zmiany  jakie  zostały

wprowadzone  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  związane  są  ze  zmiany  w  dochodach

i wydatkach ogółem oraz z ustalonym zwiększonym deficytem w kwocie  351.794,00 zł. Natomiast

żadne przedsięwzięcia nie uległy zmianie i dlatego ten załącznik nie został zmieniony i przekazany. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/224/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

4) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu

na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa  chodnika  przy  drodze  powiatowej
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nr 1192P Wyrzysk-Glesno”,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  podjęta  została  uchwała

dotycząca  udzielania  pomocy  finansowej  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  Powiatowi  Pilskiemu

na realizację  zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej  nr 1192P

Wyrzysk-Glesno”.  Natomiast  Zarząd  Powiatu  poinformował  pismem,  że  zadanie  nie  zostanie

zrealizowane w roku 2016, a dotyczyło to kwoty 29.700,00 zł i w związku z powyższym podjęcie

uchwały jest zasadne. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski, zapytał czym powiat uzasadnił rezygnację z tego zadania w 2016

roku?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  wpłynęło  pismo  dnia  17

listopada br. o następującej treści: ,,Zarząd Powiatu zwraca się z uprzejmą prośbą o skorygowanie

uchwały  podjętej  w  dniu  28  czerwca  2016  roku  przez  Radę  Miejską  w  Wyrzysku  w  sprawie

udzielania  pomocy Finansowej  Powiatowi Pilskiemu na  realizację  tego zadania.  Wartość wyżej

wymienionej  inwestycji  na  etapie  planowania  ustalona  była  na  podstawie  kosztorysu

inwestorskiego  w  wysokości  28.350,00  zł.  Po  przeprowadzonym  postępowaniu  przetargowym

wartość  najkorzystniejszej  oferty  kształtuje  się  na  poziomie  32.405,46  zł.  Kwota  ta  została

zabezpieczona  w budżecie  powiatu.  Mając  powyższe  na  uwadze  Zarząd  Powiatu  w  Pile  prosi

o skorygowanie ww. uchwały dotyczącej udzielania pomocy finansowej na realizację tego zadania

do wartości stanowiącej 50% realizowanej inwestycji, tj. kwoty 16.203,00 zł”. Wyjaśniając Pani

Burmistrz powiedziała,  że odczytana treść pisma dotyczyła następnej  uchwały,  a  to  co dotyczy

omawianej  uchwały  zostało  zapisane  w  dwóch  zdaniach:  ,,Jednocześnie  informuję,

że  z  planowanych  do  realizacji  w  2016  roku  zadań,  nie  zostało  wykonane  zadanie: Budowa

chodnika  przy  drodze  powiatowej  nr  1192P  Wyrzysk-Glesno.  Zadanie  to  włączone  zostanie

do planu zakresu rzeczowego inwestycji na rok przyszły”. 

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/225/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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5) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu

na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa  chodnika  przy  drodze  powiatowej

nr 1180P w m. Osiek n. Notecią, ul. Dworcowa”,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane,  a  projekt  uchwały  został

omówiony w poprzednim punkcie.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, Pan Stefan Wełniak powiedział, że dotyczy to kwoty 32.405,46 zł gdzie Gmina Wyrzysk

ma dołożyć do tego zadania 50% poniesionych kosztów. W związku z tym radny zapytał, jaki jest

koszt budowy 1 m2 chodnika? Wyjaśniając radny dodał, że na terenie gminy budowane są chodniki

i wiadomo jaki jest koszt 1 m2, który kształtuje się w granicach 100-120 zł za m2, a tam jest około

120 m2 chodnika, co po przeliczeniu daje kwotę 280 zł za m2.  

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  całą  procedurę  dotyczącą

wyłonienia  wykonawcy  przeprowadza  powiat  ale  oczywiście  przygotowywany  jest  projekt,

specyfikacja  i  kosztorys  inwestorski.  Natomiast  znane  są  sytuacje  z  życia  gdzie  okazuje  się

iż kosztorys inwestorski opiewa na mniejszą kwotę niż najniższa oferta jaka wpłynęła w przetargu.

Kontynuując Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  nie  jest  w stanie  powiedzieć jaka była kwota m2

chodnika,  a  jak wiadomo inwestycja  inwestycji  nie  jest  równa i  wszystko zależy od tego jaka

ma  być  użyta  kostka,  czy  jakie  mają  zostać  wykonane  wjazdy.  Natomiast  można  pozyskać

informacje na temat jak wyglądała ta kwestia i taka odpowiedź udzielona zostanie na przyszłej

Sesji.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/226/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

6) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty za świadczenia w przedszkolach, dla których

organem prowadzącym jest Gmina Wyrzysk,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odda głos Pani Mecenas. 

Pani Magdalena Łusiak – Radca Prawny w SAPO powiedziała, że zgodnie z art. 2 pkt 1 ustawy
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z dnia 1 grudnia 2016 r. o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz

niektórych innych ustaw wprowadziła zmianę w zakresie odpłatności za korzystanie z wychowania

przedszkolnego.  Ustawodawca  dokonał  zmiany  poprzez  dodanie  zapisu  określającego,

że odpłatność dotyczy dzieci w wieku do 5 lat. Przepis po nowelizacji wskazuje zatem, że rada

gminy określa wysokość opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat

5  w  prowadzonych  przez  gminę.  Dotychczas  podjęta  została  uchwała  Nr  XX/185/2012  Rady

Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie opłaty za świadczenia w przedszkolach,

dla których organem prowadzącym jest Gmina Wyrzysk. W związku z tym należy dokonać zmiany

zgodnie z  ustawą nowelizującą przez dodanie zapisu  w § 1 przedstawionej  uchwały w postaci

zapisu:  ,,Ustalona  poniżej  odpłatność  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego

ma zastosowanie do dzieci w wieku do lat 5.”, a taka zmiana weszła dnia 9 grudnia 2016 roku. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/227/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

7) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli,

innych  form  wychowania  przedszkolnego  oraz  szkół  prowadzonych  na  terenie  Gminy

Wyrzysk przez osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania udzielonej dotacji,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że odda głos Pani Mecenas. 

Pani Magdalena Łusiak – Radca Prawny w SAPO powiedziała, że dnia 1 stycznia 2017 roku wejdą

w  życie  zmiany  ustawy o  systemie  oświaty  głównie  w  zakresie  w  jakim została  przedłożona

uchwała.  Zmiany dotyczą określenia  gminy miejsko-wiejskiej,  jaką jest  Gmina Wyrzysk,  a taki

słowniczek pojęć  został zawarty w ustawie zmieniającej. Natomiast główna zmiana zachodzi w art.

80 i  90 ustawy o systemie oświaty w zakresie  obecnego zapisu odnośnie dotacji,  który brzmi:

,,udziela się w wysokości, w zależności %, któremu jest udzielana ale podstawowej kwoty dotacji

ogłaszanej  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Gminy  Wyrzysk”.  Do  tej  pory  sformułowanie
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to  brzmiało  w  ten  sposób:  ,,dotyczy  wydatków  bieżących  ponoszonych  na  jednego  ucznia”.

W związku  z  tym  zachodzi  potrzeba  podjęcia  nowej  uchwały  dlatego,  że  zmiana  poprzedniej

wymagałaby zmiany w wielu punktach, w zakresie wskazanym. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/228/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

8) uchwalenia ,,Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych

i  urządzeń  kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów

i Kanalizacji w Wyrzysku Sp. z o.o. na lata 2017-2019”,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani  Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że na podstawie art.  21 ust.1

ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Przedsiębiorstwo

Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Wyrzysku  Sp.  z  o.o.  opracowało  Wieloletni  plan  rozwoju

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017 -2019. Plan został

przedłożony Burmistrzowi Wyrzyska, który sprawdził jego zgodność z kierunkami rozwoju gminy

określonymi  w  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy,

z ustaleniami miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz ustaleniami zezwolenia

wydanego temu przedsiębiorstwu na prowadzenie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego

odprowadzania  ścieków.  Zgodnie  z  przepisem art.  21  ust.  5  ustawy plan  spełniający  warunki

określone w ustawie uchwala Rada Miejska i w związku z tym projekt został przedstawiony Radzie

do uchwalenia. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny,  Pan  Józef  Jasik powiedział,  że  planowane  nakłady  inwestycyjne  na  przebudowę

i  rozbudowę oczyszczalni  ścieków określone  zostały  w  wysokości  17  mln.  zł  gdzie  wskazane

zostały trzy źródła finansowania. W związku z tym radny zapytał, czy w przypadku jak zostanie
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ogłoszony  przetarg  i  inwestycja  będzie  kosztowała  mniej,  to  czy  zaproponowane  źródła

finansowania będą w tej kwocie lub zostaną określone procentowo? Następnie radny powiedział,

że  w  związku  z  modernizacją  ujęcia  wody  w Polanowie,  Spółka  przystąpiła  do  przywracania

wydajności  istniejącej  studni  głębinowej.  W  związku  z  tym  radny  zapytał,  na  czym  polega

przywracanie wydajności?

Pan Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku powiedział, że odnośnie pierwszego

pytania to występuje udział procentowy w wysokości 61,7% dofinansowania oraz pożyczka i udział

własny.  Natomiast poprzez przywrócenie wydajności będzie próbowało się poprawić wydajność

poprzez czyszczenie chemiczne tych studni, a doświadczenie wskazuje iż takie przywracanie jest

możliwe lecz ograniczone w czasie i może być wielokrotnie powtarzane. 

Radny,  Pan  Grzegorz  Ozimina zapytał,  czy  planowany  jest  stopień  modernizacji  hydroforni,

zbiorników na wodę?

Pan Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku powiedział, że w sprawie rozbudowy

ujęć wody, to w przedstawiony trzyletnim okresie nie zostało to zaplanowane ze względu na bardzo

wysokie koszty związane z modernizacją oczyszczalni.  Natomiast po ukształtowaniu się wysokości

środków przeznaczonych na oczyszczalnie zacznie się to korygować. 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/229/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

9) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu w trybie bezprzetargowym na

czas nieoznaczony z dotychczasowymi najemcami nieruchomości,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  zostały  przekazane  lecz  prosi  o  kilka  słów

wprowadzenia.

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  projekt  uchwały  dotyczy

przedłużenia umowy z dwoma dotychczasowymi najemcami, na części działek znajdujących się

przy ulicy Bydgoskiej, a na tych działkach znajdują się pomieszczenia na opał.   

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.
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W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/230/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

10)  uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  został  przekazany  lecz  chciałby  zgłosić

autopoprawki.

W związku z tym Pan S. Rymer powiedział, że autopoprawki miałaby zostać ujęte w załączniku

do uchwały w miesiącu czerwcu 2017 roku polegające na wprowadzeniu dodatkowych punktów,

i tak po podpunkcie 3 należałoby wprowadzić punkt 4: uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej

w Wyrzysku na II półrocze 2017 roku, a  dotychczasowy punkt 4 otrzymałaby numer 5. Natomiast

kolejny  punkt  6  otrzymałby  brzmienie:  przyjecie  planu  pracy  Komisji  Spraw  Społecznych

i  Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  w Wyrzysku na II  półrocze 2017 roku. Punkt  7 otrzymałaby

brzmienie:  przyjecie  planu  pracy Komisji  Finansów i  Rozwoju  Gospodarczego Rady Miejskiej

w Wyrzysku na II  półrocze 2017 roku, a punkt  8 otrzymałby brzmienie:  przyjecie  planu pracy

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2017 roku.

W związku z tym dotychczasowy punkt 6 byłby 9, 7 byłby 10 i 8 byłby punktem 11.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby  zabrać głos do zgłoszonych autopoprawek?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

zgłoszonymi autopoprawkami.

W wyniku głosowania autopoprawki przyjęte zostały jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

projektem uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/231/2016 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

11)  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

na I półrocze 2017 r.,
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Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został przekazany i treść planu pracy stanowi

załącznik, a jak będą pytania to odpowie Przewodniczący odpowiedniej Komisji. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/232/2016 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

12) przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został przekazany i treść planu pracy stanowi

załącznik, a jak będą pytania to odpowie Przewodniczący odpowiedniej Komisji. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/233/2016 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

O godzinie 9:15 salę obrad opuściła radny, Pan Grzegorz Ozimina.

13)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady

Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.,

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został przekazany i treść planu pracy stanowi

załącznik, a jak będą pytania to odpowie Przewodniczący odpowiedniej Komisji. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/234/2016 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

O godzinie 9:20 na salę obrad wrócił radny, Pan Grzegorz Ozimina.

13



14) przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2017 r.

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został przekazany i treść planu pracy stanowi

załącznik, a jak będą pytania to odpowie Przewodniczący odpowiedniej Komisji. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 15 głosach „za”.

Uchwała Nr XXIX/235/2016 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Dyskusji nie nawiązano.

Ad.  11  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja międzysesyjna.

Ad. 12   Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Żaden z obecnych radnych nie zabrał głosu.

Ad. 13   Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że dnia 17 grudnia br. odbyły się obchody

jubileuszu  90-lecia  istnienia  Klubu  Łobzonka,  na  które  Pani  Burmistrz  i  Radni  otrzymali

zaproszenia, a była to bardzo udana  impreza, na którą zaproszono weteranów i członków Klubu.

Każdy z obecnych otrzymał okolicznościowe medale, a Rada Miejska tak jak Pani Burmistrz i Pan

Zastępca  otrzymała  akt  podziękowania.  W związku  z  tym Przewodniczący  Rady  odczytał  akt

podziękowania:  ,,Zarząd  i  zawodnicy  Wyrzyskiego  Ludowego  Klubu  Sportowego  ‘’Łobzonka”

serdecznie  dziękują  Radzie  Miejskiej  w  Wyrzysku  za  bezinteresowną  pomoc,  życzliwość

i ofiarność. Każdy czyn dla dobra innych wymaga podjęcia decyzji, pewnych czynności i działania.

Nie wszystkim się udaje, bo jak wiemy nie jest to łatwe – dlatego dziękujemy. Jesteśmy wdzięczni

za troskę i zainteresowanie działalnością naszego klubu. To ważne, że ma się wokół siebie ludzi
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życzliwych i dobrych, na których zawsze można liczyć.  Głęboko wierzymy,  że podczas dalszej

działalności klubu będziemy mogli liczyć na daleko idącą pomoc w realizacji wszelkich naszych

działań.  Podpisał Prezes WLKS ‘’Łobzonka” Edmund Pijanowski”.  Kontynuując Pan S.  Rymer

powiedział,  że  jak wiadomo środki  na miarę możliwości  przez Wysoką Rade są przekazywane

zarówno  Łobzonce,  jak  i  każdemu  innemu  klubowi  działającemu  na  terenie  Gminy  Wyrzysk.

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że od ostatniej Sesji w międzyczasie wpłynęły kolejne

życzenia świąteczne i noworoczne, z którymi można zapoznać się w biurze rady. Natomiast dnia 15

stycznia  2017 roku odbędzie  się  kolejna  edycja  Pana Jurka  Owsiaka,  na  co  bardzo  serdecznie

zaprasza,  a  gimnazjum organizuje  odpowiednie uroczystości  z  tym związane i  stąd prośba aby

w nich uczestniczyć. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  oprócz  Gimnazjum

w Wyrzysku,  finał  Wielkiej  Orkiestry Świątecznej  Pomocy przeprowadzi  sztab  działający przy

Szkole Podstawowej w Osieku nad Notecią, na który bardzo serdecznie zaprasza. Rzeczywiście

wzorem  lat  ubiegłych  zaprasza  również  na  otwarcie  Nowego  2017  Roku  na  targowisko

w Wyrzysku. Kończąc Pani Burmistrz dodała, że otwarcie rozpocznie się o godzinie 23:30 i cała

impreza prowadzona będzie przez Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Wyrzysku, a ma nadzieje

iż  Państwa Radnych nie  zabranie  aby móc  wspólnie  złożyć  życzenia  mieszkańcom.  Natomiast

ma również nadzieję, że nadchodzący rok i ta 7 będzie szczęśliwa. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer podziękował Pani Burmistrz za przekazane informacje

i jeszcze raz zaprosił na wszystkie uroczystości jakie będą odbywały się w tym okresie. Kończąc

Pan S. Rymer złożył jak najlepsze życzenia z okazji zbliżającego się Nowego Roku. Należy życzyć

sobie zdrowia, więcej spokoju, więcej wyrozumiałości i spełnienia wszystkich marzeń jakie każdy

ma oraz aby móc się spotykać na kolejnych Sesjach gdzie będą podejmowane kolejne uchwały,

które będą zgodne z potrzebami wszystkich mieszkańców.  

Ad. 14 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 9:30 Przewodniczący

Rady zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady
Dagmara Pinkowska    (-) Stefan Rymer
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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